
              

  

 

Bestyrelsesmøde torsdag d. 1. december 2022  

kl. 17.00 – 19.30 på Valdemarskolen 

Mødelokale 603  

  
O = Orientering D= Drøftelse  B = Beslutning 

 

Deltagere: Stine, Helle, Mette, Charlotte, Hans, Tove, Hanne og Mette.  

Lone, Helene, Maibritt og Jørn deltager ikke i dette møde. 

  

Vi starter med lidt let julefrokost kl. 17.00 – 17.30 og herefter afholder vi bestyrelsesmødet kl. 17.30 – 19.30 

 

 

 
 

PUNKT ANSVARLIG TYPE TID REFERAT 

1. Godkendelse af dagsorden samt 

punkter til eventuelt. 

 

     17.30   

2. Julearrangementer i de forskellige 

afdelinger – hvordan bruger vi 

den fine donation fra ALPI, som 

Mette har skaffet til os      . 

 

Mette og Mette   O  17.35 Mette fremlagde hvilke julearrangementer der laves i 

afdelingerne.  

 

Mette sender listen ud sammen med referatet.  

 

Stort ros til Mette for at have søgt og fået penge til at 

lave arrangementer for.  

 

3. Tour de Bestyrelse d. 11.01.23 

Hvem har mulighed og lyst til at 

deltage? 

 

 Mette  D/O  17.50 Mette, Tove, Hanne deltager. Hans, Charlotte, og Helle 

deltager muligvis.   
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4. Feriepasningen – hvad lykkes og 

hvad udfordrer?  

 

 

 

Mette/Stine  D  18.00   Det kan være en udfordring for nogle elever, at der ikke 

har været udsendt aktivitetsoversigter til forældrene, da 

de så ikke kan forberede deres børn, på hvad der skal ske 

de enkelte dage.  

 

Det vil være dejligt med en oversigt over aktiviteter.  

 

Vi giver de pædagoger der skal være i juleferiepasningen 

mulighed for at mødes og planlægge, hvad der skal 

foregå i feriepasningen, så de kan sende information til 

de forældre der har børn der er tilmeldt 

juleferiepasningen.  

 

Forældrene er meget tilfredse med at tilmelding til 

feriepasningen nu foregår via Aula. Der er fuld forståelse 

for at tidsfrister for tilmelding til feriepasningen skal 

overholdes, da vagtplaner planlægges efter hvor mange 

børn der er tilmeldt.   

 

5. Skoleudviklingssamtalen d. 

12.12.22 /BFU på besøg d. 

07.12.22 

Drøftelse af/input til temaer og 

opmærksomhedspunkter  

 

 Mette   O/D  18.20  Mette fremlagde temaer og udviklingsområder. 

Bestyrelsen var enige i at det var fine områder at tage op.  

Stine deltager som bestyrelsesformand i samtalen.  

 

BFU holder deres udvalgsmøde på Valdemarskolen 

onsdag d. 07.12.22 og får en kort rundvisning på skolen 

v/ Mette. 

 

Bestyrelsen laver ”To stjerner og et ønske” og sender til 

Mette Y, senest lørdag d. 03.12.  

 

 

 

6. Høringssvar omkring udmøntning 

af besparelser 

(se bilag og forslag til 

høringssvar)  

Mette, Stine og 

Mette  

 

   18.45 Rettelser blev lavet og Mette sender høringssvaret afsted.  
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7. Nyt fra Valdemarskolen     19.15    Forældrene – herunder nyt fra samrådsmødet  

 

Ønske om ungdomsbøger til biblioteket med lavt lixtal. 

 

Medarbejderne:  

Der begynder at være en større samhørigheds følelse 

blandt medarbejder på tværs af afdelingerne.  

Godt med små tiltag med fællesspisning og sociale 

arrangementer.  

Der er afholdt fagmøder på tværs af alle afdelinger og 

der er i gang sat små prøvehandlinger.  

 

Ledelsen: 

Elevrådsarbejdet er startet op. Vi har to elevråd; et for 

afd. ASF og afd. D og et for A, B og C.  

 

Ny dato (torsdag d. 9/3 2023) for dialogmødet for 

interesserede forældre med overskriften ”Fortæl vores 

skole, hvad gør vi godt og hvad kan vi gøre bedre?”.  

Maria fra HR er inddraget i processen.  

 

 

 

8. Eventuelt og punkter til næste 

møde mandag d. 16.01.23  eller 

kommende møder 

 

     Forældresamarbejdet- princip 

Meddelelsesbogen - princip  

 

Forslag om at Center for kommunikation kommer og 

afholder en informationsaften – Mette undersøger 

 

Forældremøder – kunne det være en ide at der i alle 

klasser afsættes tid til at forældrene kan lære 

hinanden at kende.  

 

 

   


